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Utvalg: Koordineringsutvalg utvikling støysonene 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Møtedato: 09.11.2018 
Tid: 09:15 

 
Forfall meldes til postmottak@orland.kommune.no eller på telefon 72 51 40 00, for 
innkalling av varamedlemmer. Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 
Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder OK-SP 
Ketil Kvam Medlem OK-PBO 
Therese Eidsaune Medlem OK-H 
Knut Morten Ring Medlem OK-AP 
Daniel Johansen Medlem KSE 
Hans Kristian Norset Medlem GRUNNEIERE 
Karl Erik Sørensen Medlem GRUNNEIERE 

 
 
 
 
Vel møtt! 
 
 
Finn Olav Odde 
Leder  





Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Referatsaker 

-          Referat fra siste møte KOU 
  
Orienteringssaker 

-          Støyisolering av fritidsboliger 
 Frist 15.nov ad tilbud innløsning. Fristen må utsettes. 
 

-      Nytt flygemønster følges ikke 
 Hvorfor 
 Hvor er kontrollfunksjonen? 

  
-          Helårsboliger har endret status til fritidsboliger 

 Viser til info i folkemøte 30.10 der det ble opplyst at et antall boliger har 
endret status uten vedtak for en del år tilbake. 

 Prosess videre? - tilbakeføring? 
  

-          Regionalt verneverdige bygg i rød støysone. 
 Hvordan håndteres vernet?  - Aktiv bruk er beste vern 
  

-          Freda og verneverdige bygninger i røs støysone. 
 Mangelfull informasjon til eiere om lokalt og/eller regionalt vern. 
 Ny info? 

  
-          Avskjæringsgrøfta i nord. 

 Rapport etter befaring foreligger. (Vedlegg)  
  

-          Status støyisolering boliger og våningshus 
  
Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KORTFATTET RAPPORT FRA BEFARING AVSKJÆRINGSGRØFT I NORD 

Tid:  Torsdag 25.10.2018  kl.13 – 16. 
Til stede: 

Grunneiere; 
Steinar Kjørsvik, Torgeir Hoff, Jakob Lund 

Forsvarsbygg: 
Stian Nyrø og Johan Olav Rokstad 

 Ørland kommune: 
Ketil Kvam 

 
1.Utgangspunkt for befaringa: 
Anlegget fungerer ikke som forventet og planlagt.  
Avskjæringsgrøfta er et viktig avbøtende tiltak for hele jordbruksdrifta i området. Uten 
fungerende drenering og utløp stopper jordbruksdrifta i området!  
Forsvarsbygg er ansvarshavende, og det er et absolutt krav fra Ørland kommune på vegne 
av næringa at dette skal på plass og fungere 100%. 
 
2.Gjennomføring: 
Det ble gått fra øst til vest. Området og anlegget ble besiktiget, det ble gjort observasjoner 
på jorda og i kummer underveis samt at det ble tatt bilder.  
 
3.Bilder fra befaringa: 
Det vedlegges 3 bilder tatt av undertegnede som viser litt av situasjonen pr dato. I tillegg 
tok FB også bilder og video fra området og kummer som ikke er vedlagt rapporten. 
Det har nå vært sammenhengende nedbørsperiode i over 2 måneder. Derfor er det lett å 
registrere funksjonalitet på anlegget. 
 
4.Observasjoner: 

- Store områder langs gjerdet i nord står under vatn.  
- Grunneierne uttrykker tydelig fortvilelse over situasjonen. 

Jord som tidligere har vært i god hevd er nå ubrukelig. Avlinger står, dreneringa 
som tidligere har vært god funker ikke. 

- Utløpet på vestsiden tar ikke unna. Tidligere bilder og observasjoner viser at 
utløpet ikke tar unna i nedbørsperioder. Sammenføyning med utløp fra indre 
områder og vinkler på avskjæringsgrøfta der disse møtes fører til redusert 
kapasitet og at vatnet presses tilbake i avskjæringsgrøfta ved stor vassføring. 
Kummen i nordvestre hjørne har stått full av vatn. På befaringa er det god 
vassføring gjennom kummen, men det står overflatevatn over hele området! 
Dreneringa fungerer ikke i området. 

- Det er store kjøreskader og avlingsskader i store deler av området der 
anleggsarbeidet foregikk.  

- Det er god fart på vatnet i avskjæringsgrøfta, men det står overflatevatn i hele 
området. Hvorfor?  

- Det står uhøsta kornavlinger og kornåkrene lider tydelig av dårlig drenering. 
Områder som tidligere har vært godt kjørbare er umulig å drive nå pga 
grøftetilstanden .  
Områdene står under vatn og tresking har vært umulig pga jordtilstanden.  



- Områder i øst har ikke muligheter for påkobling av ny drens eller tilsyn med 
eksisterende fordi avskjæringsgrøfta ligger innenfor gjerdet.  

 
5.Kommentarer: 

- Det er påpekt av grunneiere at eksisterende drenering SKAL kobles fysisk på 
oversiden av avskjæringsgrfta. 

- Det er påpekt tidligere fra grunneiere at kapasitet 400mm rø mot vest er for 
dårlig. 

- Det er påpekt tidligere at kapasiteten på utløpet er for liten. Nytt avløp direkte 
vestover  uavhengig av  utløp fra indre områder løser dette.  

- At det står overflatevatn på vestsida samtidig med at det renner godt i 
avskjæringsgrøfta, kan skyldes at eksisterende drens og avløp mistenkes IKKE 
koblet fysisk på, men kun lagt inni eller inntil sand og duk. 

- At det står overflatevatn i store deler av området kan skyldes manglende 
påkobling, eller det kan skyldes ødelagte dreneringssystemer pga mye 
tungtransport i området i perioder med vått vær. 

 
6.Aktuelle behov og tiltak: 

- Utløpskapasiteten økes 
- Avløpskapasitet i vest økes. 
- Avløpssystem og eksisterende drenering kobles fysisk 
- Avløpsmulighet til Kjørsvik løses 
- Påkoblingsmulighet i øst løses 
 

7.Aktuell løsning: 
1.  Nytt avløp rett vestover 
 2. Ny grøft fra vest til øst 8-10 meter unna eksisterende. 

Grøfta går parallellt med eksisterende med riktig dybde, riktig fall, nok 
kapasitet og påkobling til eksisterende systemer. 

 
8.Hva nå: 

- Forsvarsbygg tar besiktigelsen til etterretning og vil nå bruke tid på å gå gjennom 
planer og prosess. 

- FB kontakter NLR for informasjon om dette og prosessen videre i forhold til 
oppdraget NLR har om å planlegge mytt avløp på jorda til Kjørsvik. 

- FB verifiserer påkobling eller ikke av eksisternde drens og samlegrøfter. 
- FB tar initiativ til nytt møte med kommunen og grunneiere så fort dette er gjort. 

Møtested: Landbrukskontoret. 
- Kommunen er tilrettelegger og koordinerer kontakt og kommunikasjon i den grad 

det er nødvendig. 
 
Ketil Kvam, ref 
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